

## **Verslag vergadering Plaatselijk Belang Bergentheim op 17 dec. 2014.**

### **1 Opening.**

Arend Jan heet iedereen welkom, de laatste vergadering van dit jaar. M.k.a. Regina, Anton, Gerrit. We kijken nog even terug op het bezoek van B&W. op 5 dec. j.l. Dit was een goed en nuttig bezoek. Er zijn in een ontspannen sfeer goede gesprekken gevoerd. Ook de afsluiting bij Benjamins Schoonmaakorganisatie was leerzaam en prettig.

**2 Agenda.** Word ongewijzigd vastgesteld.

**3 Notulen.** Van de vorige vergadering worden ongewijzigd vastgesteld en ondertekend.

**4 Portefeuille verdeling bestuur.** Staat in een nieuw schema. Er is een rooster van aftreden.

Anton en Gerrit zouden in 2014 aftredend zijn. Naar verluid zijn ze beide bereid om nog een jaar zitting te nemen in het bestuur.

I.v.m. de tijdelijke afwezigheid van Regina word voorgesteld om iemand te vragen om als interim bestuurslid de lopende zaken te behartigen. Anton en / of Gilian zullen haar daarvoor benaderen.

**5 Besproken onderwerpen.** A.d.h.v. actie lijst vorige verg. en lijst ingekomen stukken.

### **Aktielijst.**

**De geplande avond met potentiële huurders en ondernemers** moet nog ingevuld worden, Het is zaak om eerst meer duidelijkheid te krijgen m.b.t. de huisvesting. De makelaar heeft aanvullende info gestuurd over huurders, en zal er nogmaals op terug komen.

Wat betreft **de verkeersregelaars.** Het blijkt dat de ijsvereniging al e.e.a. geregeld heeft, en mogelijk ook de feestweek comm.

**Verzekering.** Word nog weer over gesproken, er word besloten om de polis nog een jaar te laten doorlopen. Wilma zal andere verzekeringsmaatschappijen benaderen voor advies en offerte. Ook zal er geïnformeerd worden bij andere pb's hoe die dit geregeld hebben.

**De staat van straatwerk.** Het meerjarenonderhoudsplan van de gemeente gaat hoofdzakelijk over de buitenwegen. Terwijl het op enkele plaatsen in het dorp ook hard nodig is om er wat aan te doen.

Gerrit heeft hierover contact met de gemeente.

Het aanpassen van het straatwerk op en rond het Bastingplein, is bij de gemeente onder de aandacht gebracht.

**Ouderenplatform.** Het commissiewerk ( Bennie en A.J.) word naar verwachting binnenkort afgerond e.e.a. moet nog afgestemd worden met het gebiedsteam, en de plaatselijke ouderen bonden.

**Sporthal.** Bennie doet verslag van de gehouden vergadering, i.v.m. de financiële situatie.

Er word een plan van aanpak gemaakt. Er word waarschijnlijk in januari nog weer over gesproken.

### **Ingekomenstukken**

Gem.O-H. Het geplande vervangen van de straatverlichting in delen van het dorp, zal op een later tijdstip worden uitgevoerd.

Politie. Vraagt aandacht voor activiteiten rond de jaarwisseling. m.n. vuurwerk en carbid schieten. Info naar de site.

Gem.O-H. Info over invoeren van 60km wegen, info naar de site.

Gem.O-H. Info over vervangen speeltoestellen, info naar de site.

Gem.O-H. Reactie op gevraagde stand van zaken m.b.t. buurthuis.

Makelaar Bakker. Reactie op gevraagde info.

### **Besproken onderwerpen.**

**Rotij. Info Bergentheim Zuid / Mollincksvaart.** N.a.v. gesprek met B&W op 5 dec. j.l. over de ontwikkelingen in het plan Mollincksvaart heeft A.J. contact gehad met Rotij. Het blijkt dat er wel in dezelfde richting gedacht wordt als PB en B&W. Men overweegt om kavels in de verkoop te doen, zodat er voor particulieren de mogelijkheid bestaat om in eigen beheer weer een woning te kunnen bouwen. Dit zal o.a. ook met wethouder Prinsse besproken worden.

Er is met nadruk op gewezen dat het vooral duidelijk moet worden wat de mogelijkheden zijn, zodat m.n. jonge gezinnen zich hier weer gaan vestigen en niet noodgedwongen naar elders vertrekken waar wel vrij gebouwd kan worden. PB wil daar graag in meedenken en meedoen, om zo het hele plan Mollincksvaart weer te stimuleren.

**Carinovapand,** De stand van zaken wordt besproken. Het overleg en gesprekken met de Wethouder en BWV. Er wordt momenteel aan een aantal opties gewerkt. Gilian heeft daar de contacten over met verschillende partijen. De verwachting is dat er begin volgend jaar een voorstel komt. PB zal dan een keuze moeten maken. De financiering (huurinkomsten) blijft een belangrijk punt.

Er is op 11 dec. j.l. met de meedenkgroep gesproken over de stand van zaken, en over de geplande activiteiten in het toekomstige buurthuis. Een aantal mensen uit de groep hebben een taak op zich genomen om zaken voor te bereiden / uit te zoeken. Ook moet er nagedacht worden over de bestuursvorm wanneer e.e.a. van de grond komt.

**Nieuwjaarsreceptie** van de gemeente is op 6 januari, om 19.30 u. Gilian, Bennie en Wilma gaan er naar toe.

**De samenwerking met Noos.** Het heeft tot nu toe nog niet gebracht wat we ervan hadden verwacht n.a.v. ons bezoek aan Noos. Lidy zorgt met regelmaat voor uitgewerkte onderwerpen voor publicatie op de Kabelkrant en de Toren. Lang niet alles wordt geplaatst, of wordt onvolledig of behoorlijk gewijzigd, dan wel te laat geplaatst. Ondanks contacten daarover met de redactie heeft dit nog niet verbetering geleid. We zullen dit volgen en e.v.t als PB contact opnemen.

**Bezoek aan PB Balkbrug.** We zullen middels datumprikkers een tijdstip bepalen in januari. A.J. maakt afspraak. Er gaan ook twee leden van de meedenkgroep mee.

**Voormalige Bakkerij.** Nijhuis ontwikkeling heeft aangegeven wel informatie te willen geven over de plannen waar men mee bezig is. Het is heel zinvol om als PB daarvan op de hoogte te zijn. Bennie heeft contact en zal een afspraak maken.

**Toekomst visie van PB.** Blijft op de agenda staan.

**W.v.t.t.k.** Er is een voorstel voor een vergaderrooster, is akkoord. A.J zal dit doorgeven aan Veenlust.

De jaarvergadering in maart. Een onderwerp zou kunnen zijn, de ontwikkelingen in Mollincksvaart. E.v.t. kan Johan ten Brinke ( broer van Bennie ) een presentatie houden over duurzaamheid in het dorp.

## **6 Sluiting**

De volgende reguliere vergadering is op woensdag 14 januari 2015 om 20.00 uur bij Veenlust. Degene die met vragen, wensen en verbeterpunten bij het bestuur willen komen, worden voor deze avond uitgenodigd vanaf 20.00 uur. Eventuele zaken zullen we dan als eerst op de vergadering behandelen. U kunt natuurlijk ook contact opnemen met één van de bestuursleden.